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Zápis
 

z 18. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 16.12. 2003
 

Přítomno dle prezenční listiny: 17
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání.
 
1. Změna rozpočtu
2. Čerpání rozpočtu
3. Vnitřní norma Řád výběrového řízení pro obsazování míst vedoucích pracovišť
4. Vnitřní norma Pravidla pro udělování statutu hostujícího profesora
5. Různé
 
Ad 1.
Pan rektor informoval, že byly ušetřeny určité provozní finanční prostředky a navrhl navýšení osobních nákladů
v rozpočtu o 12,8 mil. Kč.  Tato částka se v lednovém výplatním termínu (tj. v prosincové mzdě) rozdělí dvojím
způsobem. Každý zaměstnanec dostane odměnu rektora ve výši dvou a půl násobku svého  osobního příplatku. Zbytek
(zhruba polovina původní částky) rozdělí vedoucí pracovišť formou odměny.
 V následující diskuzi pan rektor a pan kvestor odpověděli na dotazy týkající se algoritmu rozdělení těchto peněz (doc.
Hron), odvodů z grantů (ing. Schreiberová), pozdního „příchodu“ grantových prostředků (někdy až v listopadu, doc.
Macková) a ztrát SÚZu (pan Schmidt) .  Daňová poradkyně bude hledat cestu, jak dát do nákladů peníze zcizené  při 
přepadení paní pokladní.
 
Akademický senát schválil zvýšení položky „osobní náklady“ v rozpočtu provozních prostředků o 12,8 mil. Kč (slovy
dvanáct milionů osmset tisíc korun českých) a souhlasil s postupem předsednictva Senátu, které z důvodu časové
naléhavosti dalo tento souhlas již 9.12. ( 16 - 0 – 0)
 
Ad 2.
 
Pan rektor podal krátkou informaci o plnění a čerpání rozpočtu. V diskuzi pan kvestor odpověděl na otázku týkající se
převoditelnosti fondu reprodukce investičního majetku (doc. Valentová) a nákupu NMR spektrometru. Konstatoval, že
rezerva nebyla čerpána a že 5. listopadu přišly peníze z MŠMT , takže v investicích bude úspora.
 
Ad 3.
Pan rektor seznámil akademický senát se změnou a doplněním vnitřní normy Řád výběrového řízení pro obsazování
míst vedoucích pracovišť na VŠCHT v Praze. V článku 1 jsou taxativně vyjmenovány funkce, na které se vztahuje
výběrové řízení.
Akademický senát vyjádřil souhlas s předloženou změnou  vnitřní normy. (17 – 0 – 0 )
 
Ad 4.
Pan rektor předložil k vyjádření vnitřní normu  Pravidla pro udělování statutu hostujícího profesora na VŠCHT. .Doc.
Hron se dotázal, jaký plat bude přidělen dotyčnému profesorovi a dostal odpověď, že výši určí děkan.
Akademický senát vyjádřil souhlas s předloženou změnou  vnitřní normy. (17 – 0 – 0 )
Ad. 5. Různé:
 
Bylo probráno několik bodů:
 

Pan rektor  seznámil Senát s Přílohou č. 1. k vnitřní normě VŠCHT Praha – Ceník úhrad za další služby a
administrativní úkony platný od 1.1.2004. Ceny v knihovně za poskytované služby byly již nevyhovující, a proto
akademický senát  schválil (17 – 0 - 0) jejich zvýšení a Knihovní řád VŠCHT Praha. Pan rektor vyslovil poděkování
ing. Šilhánkovi za přípravu projektu do programu MŠMT  " Informační struktura výzkumu " na pokračování



Zápis

file:///C|/Users/matejovl/Documents/Archiv/Archiv zápisů z AS a KR/as/2003/as-18.html[13.5.2015 13:28:31]

zpřístupňování nejdůležitějších chemických informačních zdrojů, bází dat Chemical Abstracts (SciFinder Scholar) ,
Beilstein a Gmelin pro všechny vysoké školy s akreditací v chemických disiplinách na další pětileté období. Ve
výběrovém řízení byl projekt přijat v plném rozsahu s celkovými náklady na 5 let ve výši 70.000.000 Kč.-

 
Předsedající doc. Voňka  konstatoval, že všichni členové Senátu dostali dopis od člena Senátu doc. Flemra,

který obsahuje významné náměty týkající se naší školy. Spolu s místopředsedkyní prof. Zábranskou předložili
následující návrh: „Okamžitá diskuze  by pravděpodobně nebyla dostatečně efektivní vzhledem k nedostatečnému
seznámení se všech členů AS s problémy. Proto bude Dopis  nejprve projednán na Organizačním výboru, který zajistí
potřebné informace k diskuzi (např. které změny jsou v naší kompetenci a které nikoliv, protože stav je dán vyšší
právní normou) a bude shromažďovat podněty (formou e-mailu) ostatních členů AS. Tato fáze bude trvat do konce
ledna 2004. Poté organizační výbor podněty zpracuje a se svými závěry je pošle všem členům Senátu. Teprve pak 
předseda AS  zařadí tento bod na nejbližší zasedání AS.“  Návrh byl většinově přijat  (9 – 2 - 5).
 

V diskuzi na závěr zasedání pan rektor informoval o stavu příprav na vybudování respiria v budově B. Ing.
Schreiberová se zeptala, zda energetický audit nebyl zahájen pozdě na konci roku a na co se využijí peníze. Pan rektor
akceptoval názor o pozdním zahájení auditu a vysvětlil, že se audit musí udělat a musí být využity prostředky
transformačního programu. RNDr. Saidl se ptal na postup vyúčtování doplňkové činnosti (zadat fakturaci a potom
vyúčtování). Pan kvestor řekl, že je možnost vystavovat zálohové faktury. Pan Klas a pan Schmidt se zajímali o to, 
proč vznikla ztráta na SÚZ. Pan kvestor vysvětlil současný stav (vysoce ztrátová menza) a informoval, že pověřil
ředitele SÚZu pana Šebka  jednáním s realitními agenturami s cílem najít  kupce (eventuálně dlouhodobého nájemce).
V současné době se analyzuje možnost dovozu jídel.

 
Ihned po skončení zasedání se sešel Organizační výbor, který za odešlou ing. Helenu Valentovou zvolil jako

svého předsedu Mgr. Jarmilu Tomanovou a pro e-mailovou korespondenci určil adresu svého člena 
Rudolf.Sevcik@vscht.cz  . Tato informace byla ihned zaslána všem členům AS.
 
 

Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem.
 
Zapsala: M. Špicarová                                                   Za správnost: P. Voňka
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